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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  14/11/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό Εσωτερικών 

  2) Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

         

 

ΘΕΜΑ:  «Σε πλήρη εγκατάλειψη οι αθλητικές εγκαταστάσεις» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

        

Σύμφωνα με αναφορές των κατοίκων  και αθλητών του Πύργου Ηλείας, 

καθώς και όμορων τοπικών κοινοτήτων, οι αθλητικές εγκαταστάσεις του 

δημοτικού σταδίου Πύργου φθίνουν μέρα με τη μέρα, χωρίς όμως να 

τυγχάνουν της ανάλογης υποχρεωτικής συντήρησης.   

 

Η κατάσταση αυτή επικρατεί σε όλα τα δημοτικά στάδια και γυμναστήρια 

της χώρας, τα οποία μετατρέπονται σε επικίνδυνους χώρους άθλησης τόσο 

για τους αθλούμενους όσο και για τους προπονητές τους. Οι κίνδυνοι 

φυσικά αυξάνονται, όταν το στάδιο υποδέχεται φίλαθλο κοινό, το οποίο 

παρακολουθεί  αγώνες ή προπονήσεις των αθλητών.  

 

Παρωχημένα κλειστά γυμναστήρια με ελλιπή εξοπλισμό, μηδαμινή 

φύλαξη των εγκαταστάσεων, απουσία ιατρικού προσωπικού,  ελλιπής 

συντήρηση αγωνιστικού χώρου (είτε πρόκειται για κλασσικό αθλητισμό 

είτε για οποιοδήποτε άλλο άθλημα), ελάχιστη υγιεινή σε αποδυτήρια που 

φιλοξενούν αθλητές κάθε ηλικίας και μειωμένος φωτισμός είναι μερικά 

από τα δεκάδες προβλήματα που διέπουν  την πλειοψηφία των αθλητικών 

εγκαταστάσεων της χώρας.  

 

Όλα τα ανωτέρω δημιουργούν τεράστια προβλήματα στους αθλούμενους 

και αποτελούν τροχοπέδη για την ανάπτυξη του αθλητισμού τόσο σε 

εθνικό όσο και σε διασυλλογικό επίπεδο.  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1207

Ημερομ. Κατάθεσης:

15/11/2021



2 
 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Σε περίπτωση αδυναμίας συντήρησης των αθλητικών 

εγκαταστάσεων από τους Δήμους,  δύναται η επιστροφή της 

εποπτείας αυτών στην Γενική Γραμματεία Αθλητισμού; 

2) Σε περίπτωση τραυματισμού αθλούμενου ή παρευρισκόμενου στις 

αθλητικές εγκαταστάσεις ποιος φέρει την αστική ευθύνη; 

3) Θεωρείτε ότι η κακή συντήρηση των αθλητικών εγκαταστάσεων και 

των δημοτικών σταδίων δεν αποτελούν εμπόδια για την πρόοδο του 

ελληνικού αθλητισμού και τη διάκριση αυτού σε παγκόσμιο 

επίπεδο; 

                                  Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




